
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 389  

 

На 8 август 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно реквизити и начин на защита 

на печатите на общинските, секционните и ПСИК. 

  Докладва: Гергана Стоянова. 

2. Проект на решение относно определяне на образец на 

печатите на комисиите по чл. 445, ал. 7 от ИК в изборите за 

общински съветници и за кметове. 

  Докладва: Гергана Стоянова 

3. Проект на решение относно определянето и обявяването на 

номерата на изборните райони в общината при произвеждане на 

изборите на 29 октомври 2023 г. 

  Докладва: Гергана Стоянова 

4. Проект на решение относно единна номерация на 

избирателните секции в Република България за изборите на 

29 октомври 2023 г. 

  Докладва: Гергана Стоянова 

5. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Димитър Димитров, Йорданка  

   Ганчева, Силвия Стойчева, Гергана Стоянова, 

   Севинч Солакова, Георги Баханов 

6. Проект на решение относно промяна в ОИК – Златарица. 

  Докладва: Гергана Стоянова 
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7. Проект на решение относно поправка на техническа 

грешка в Приложение № 42-МИ към Решение № 1964/07.08.2023 г. 

  Докладва: Цветанка Георгиева 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Севинч Солакова, Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Йорданка Ганчева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАХА: Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица 

Матева, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев. 

 

Заседанието бе открито в 10,50 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Девет членове сме в залата – имаме кворум за откриване и 

провеждане на заседание. 

Поради отпуск отсъстват колегите Матева, Томов, Войнов, 

Ципов, Георгиев и Чаушев. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно реквизити и начин на защита 

на печатите на общинските, секционните и ПСИК с докладчик 

госпожа Гергана Стоянова. 

2. Проект на решение относно определяне на образец на 

печатите на комисиите по чл. 445, ал. 7 от Изборния кодекс с 

докладчик госпожа Стоянова. 

Госпожа Стоянова е докладчик и на т. 3: Проект на решение 

относно определяне и обявяване на номерата на изборните райони в 

общината при произвеждане на изборите на 29 октомври 2023 г. 
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4. Проект на решение относно единна номерация на 

избирателните секции в Република България за изборите на 

29 октомври 2023 г. 

5. Доклади по административни преписки с докладчици: 

господин Димитров, госпожа Ганчева, госпожа Георгиева, госпожа 

Стойчева, госпожа Гергана Стоянова и госпожа Солакова. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Госпожо Стоянова? 

ГЕРГАНА ПРОМЯНА: Моля за нова точка: Проект на 

решение относно промяна в ОИК – Златарица, община Велико 

Търново. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Това ще бъде шеста 

точка: Проект на решение относно промяна в състава на ОИК – 

Златарица. 

Колеги, други предложения има ли? 

Господин Баханов, включвам ви в Доклади по 

административни преписки. 

Други? Няма. 

Колеги, днес ще гласуваме с вдигане на ръка. 

Определям господин Димитров и господин Баханов да броят 

гласуването. 

Моля, режим на гласуване за дневния ред. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

 

Заповядайте, госпожо Стоянова, в първа точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕКВИЗИТИ И НАЧИН 

НА ЗАЩИТА НА ПЕЧАТИТЕ НА ОБЩИНСКИТЕ, 

СЕКЦИОННИТЕ И ПСИК. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, в моя папка от 

днешна дата е налице проект на решение с проектен номер 1965-МИ 
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относно реквизити и начин на защита на печатите на общинските, 

секционните и подвижните секционни избирателни комисии. 

Текстът на решението няма по същество промяна с текста на 

решения, които са принципни решения на тази тема от предходно 

проведените избори. В проекта на решение са съобразени датата на 

провеждане на изборите, като е обозначено, че са местни избори от 

2023 г.  

Към решението също така има и подготвено приложение, 

което е протокол за маркиране на печата на ОИК, което приложение 

е с проектен номер също 1965, обозначено като Приложение – 

протокол печати. В него е съобразена датата за провеждане на 

местните избори на 29 октомври 2023 г. и в частта с подписите 

съответно попълнено съобразно взетото принципно решение за броя 

и състава на ОИК. 

Моля да прегледате проектите и ако нещо ви е направило 

впечатление като необходимост за корекция, да обсъдим и да 

гласуваме приемане на решението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по проекта на решение? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е № 1966-МИ/08.08.2023 г. 

 

Продължете с точка втора: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ НА 

ОБРАЗЕЦ НА ПЕЧАТИТЕ НА КОМИСИИТЕ ПО ЧЛ. 445, Ал. 7 ОТ 

ИЗБОРНИЯ КОДЕКС. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми проект на решение е 

за приемане на принципно решение за определяне на образеца на 

печатите на комисиите по чл. 445, ал. 7 от Изборния кодекс. 
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Проектът на решението е с проектен номер 1966 в моя папка във 

вътрешната мрежа от днешна дата. 

В проекта на решение е актуализирана датата на провеждане 

на изборите през настоящата година. По същество текстът е 

идентичен с предходно приеман такъв със същото основание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по този 

проект на решение има ли изказвания? Няма. 

Моля да гласуваме така представения проект на решение. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е с № 1967-МИ/08.08.2023 г. 

 

Продължаваме с точка трета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ И 

ОБЯВЯВАНЕ НА НОМЕРАТА НА ИЗБОРНИТЕ РАЙОНИ В 

ОБЩИНАТА ПРИ ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА ИЗБОРИТЕ НА 

29 ОКТОМВРИ 2023 Г. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият проект на решение е 

относно определянето и обявяване номерата на изборните райони. С 

проектен номер 1945-МИ в моя папка е подготвеният проект на 

решение. В същия отново актуализацията се състои в датите по 

приетата за настоящите избори хронограма, както и в 

наименованието на „Местни избори 2023 г.“ 

Моля да се запознаете с текста и да бъде гласуван. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по този проект на решение? 

Който е за проекта на решение, моля да гласува. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 
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Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е № 1968-МИ/08.08.2023 г. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Преди следващия доклад, моля да 

бъде направена промяна в гласувания дневен ред като точка 

четвърта с така предложения проект на решение относно съставяне, 

обявяване, поправка и отпечатване на избирателните списъци да 

отпадне и на нейно място като точка четвърта да бъде: Проект на 

решение относно единна номерация на избирателните секции в 

Република България за изборите за общински съветници и за 

кметове на 29 октомври 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, който е за 

предложението, моля да гласува. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

 

Заповядайте, госпожо Стоянова, в точка четвърта, както 

предложихте да бъде изменена: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ЕДИННА 

НОМЕРАЦИЯ НА ИЗБИРАТЕЛНИТЕ СЕКЦИИ В РЕПУБЛИКА 

БЪЛГАРИЯ ЗА ИЗБОРИТЕ ЗА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ И ЗА 

КМЕТОВЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: С изменената точка предлагам 

проект на решение относно единна номерация на избирателните 

секции в Република България за изборите за общински съветници и 

за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Проектът на решение е в моя папка с проектен номер 1946-

МИ. В проекта на решение са нанесени корекции относно датата на 

провеждане на изборите 29 октомври 2023 г., както и са съобразени 

датите от приетата от Централната избирателна комисия 

Хронограма за различните действия, които следва да бъдат 
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извършени в тази връзка. Останалата част от съдържанието на 

принципното решение е идентична с предходно приемани такива в 

предходни избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения по проекта на решение. 

Който е за проекта, моля да гласува. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е № 1969-МИ/08.08.2023 г. 

 

Продължаваме с пета точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател.  

Един кратък доклад с вх. № ЦИК-07-75-3/08.08.2023 г. – за 

трети път ни канят за участие във виртуален курс, който издава 

професионални сертификати за законодателния процес. Има 

програма на курса, посочени са условията, при които се участва. 

Основното условие, разбира се, е за заплащането на такса от 

2150 паунда. Докладвам този входящ номер отново за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпила 

преписка от ОИК – Якоруда, с която са ни изпратили техни решения, 

като едно от тях е да изпратят уведомително писмо за смърт на член 

на общинската избирателна комисия ведно с препис. Тъй като 

документите са изпратени на хартия, за следващо заседание, след 

като ги получим, ще ви предложа и проект на решение. В останалата 

част доклада ми е за сведение и класиране, където е необходимо. 
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Докладвам ви две аналогични преписки, постъпили в 

Централната избирателна комисия, с вх. №№ МИ-12-1/07.08.2023 г. 

и МИ-12-1-1/07.07.2023 г. съответно от господин     Й.    Д. и 

госпожа     Й.    К., които ни уведомяват, че ще се регистрират като 

кметове на София – докладвам ви за сведение. 

Колеги, в папка с мои инициали се намира проект на решение 

относно определяне на реда, цвета и размерите на чувалите/торбите, 

в които ще се поставят за съхранение изборните книжа и материали, 

вида и размера на кутиите за поставяне на отрязъците с номерата на 

бюлетините при гласуване в предстоящите избори.  

Моля да се запознаете и в случай че нямате предложения за 

изменение и допълнение, с придружително писмо за съгласуване да 

го изпратим на администрацията на Министерския съвет преди 

приемането му като решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения по проекта? Няма. 

Моля да гласуваме изпращането на проекта на решение до 

администрацията на Министерския съвет. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, с вх. № ЕП-

23-1-1/07.07.2023 г. сме получили от Комисията за защита на 

личните данни (КЗЛД) презентацията в превод на български език, 

която изискахме на едно от предходните ни заседания, направена от 

директора на Органа за европейските политически партии и 

европейските политически фондации (APPF). 

Темата на презентацията е „Защита на целостта на 

европейските избори срещу нарушения на сигурността на данните“. 

Информацията, която се съдържа в тази презентация, като начало е  

основната цел съгласно Регламент № 1141/2014, приложението на 
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Регламента от 1 януари 2017 г., информация, дадена за два 

законодателни акта за изменение – единият през месец май 2018 г. за 

избягване на повторна регистрация на партии и фондации, и месец 

май 2019 г. – нова мисия, която допринася за защитата целостта на 

изборите за Европейски парламент. В презентацията се съдържа 

информация, че е в ход и допълнителна законодателна процедура.  

В презентацията е разгледан обхватът на заплахите, свързани 

с киберпространството, в това число кражба на данни, изтичане на 

данни, подправени или фалшиви файлове и особено голямо 

внимание е обърнато на предстоящите европейски избори 2024 г. и 

осигуряване на киберсигурност. Разгледани са теми като обхват на 

заплахата, добри практики и защита на европейската демокрация 

срещу манипулиране на информацията. 

Цялата информация, която сме получили в превод от КЗЛД, е 

в моя папка от днешна дата – докладвам я за запознаване. 

Докладвам ви и вх. № МИ-22-49/07.08.2023 г. Това са 

въпроси, които сме получили относно издигане на независим 

кандидат за кмет. Въпроси, които съдържат питане къде се намират 

заявленията, кои заявления следва да бъдат попълнени, за да се 

регистрира кандидат като независим, къде точно се подават, кога се 

събират подписите на инициативния комитет. 

В документите, които Централната избирателна комисия 

прие до момента – хронограма, изборни книжа и решенията, се 

съдържат голяма част от отговорите на тези въпроси, така че следва 

всички кандидати да отворят интернет страницата на Централната 

избирателна комисия и да се запознаят с цялата информация, която е 

публикувана досега, от решенията на Централната избирателна 

комисия. Докладвам тези въпроси за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-

133/07.08.2023 г. сме получили преписка от ОИК – Ябланица, 

относно предсрочно прекратяване пълномощията на кмета на 
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кметство Добревци, община Ябланица поради подадена оставка от 

избрания кмет. Приложени са решението на Общинската 

избирателна комисия, копие от това решение заедно с документите, 

установяващи основанието за предсрочно прекратяване – докладвам 

го за сведение на Централната избирателна комисия, и за класиране 

в съответната папка в деловодството. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо по електронната поща от ГД ГРАО с вх. № МИ-04-03-

2/07.08.2023 г. относно съгласуване проект на решение за съставяне, 

обявяване, поправка и отпечатване на избирателните списъци. 

Докладвам го за сведение и запознаване, като отново ще прегледам 

проекта на решение, което цитирах, който проект е във вътрешната 

мрежа в директорията на „Местни избори 2023 г.“ Ще бъдат 

прегледани така посочените забележки и ще бъде преценено дали е 

необходимо ревизия на текста на проекта. Засега го докладвам за 

сведение и запознаване. 

Следващият ми доклад в тази точка е постъпила жалба от 

„Нова Броудкастинг груп“ с вх. НС-20-133, която е отправена до 

Софийски районен съд чрез Централната избирателна комисия, с 

която се обжалва наказателно постановление, издадено от 

Централната избирателна комисия – докладвам ви за сведение. 

 Жалбата ще бъде предоставена на звено „Правна дейност“ за 

комплектуване на преписката и препращане по компетентност на 

Софийски районен съд. 

Последният ми доклад в тази точка е свързан с въпрос от 

госпожа Даскалова с вх. № МИ-22-48, с който тя ни пита, след като 

тя ще бъде предложена като член на ОИК за предстоящите местни 

избори, дали може нейният съпруг да бъде предложен като резервен 

член на Общинската избирателна комисия, като същата счита, че в 

този случай няма да е налице несъвместимост по смисъла на закона. 
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Въпреки приетото принципно решение от Централната 

избирателна комисия, което е публикувано и на интернет страницата 

на Комисията, към което решение също така е налице и приложение, 

представляващо декларация за обстоятелствата, които представляват 

несъвместимост при заемане позицията член на ОИК, предлагам – в 

моя папка има проект на отговор с писмо по електронната поща с 

проектен номер 7363, където да обърнем внимание на госпожата за 

това прието от ЦИК решение, както и да й бъде отговорено, че в 

този случай ще бъде налице несъвместимост, тъй като двамата 

предложени членове, независимо че единият е резервен, са съпрузи. 

Моля да погледнете текста на проекта на отговор, който съм 

изготвила, да изразите мнение и да гласуваме изпращането на това 

писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по проекта, или предложения? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

Следващ докладчик – госпожа Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, за запознаване ви 

докладвах писмото от министъра на финансите с вх. № МИ-04-

3/02.08.2023 г. със срок до 8 август да представим прогнозни разчети 

за разходите, необходими за организацията и произвеждането на 

изборите. 

Обсъдихме на работна група предложението, което да 

изпратим до министъра на финансите, във връзка с подготовката на 

ПМС за приемане на план-сметката и се обединихме около 

предложението да предложим и да направим прогнозни разчети на 

размера на възнагражденията, включително и осигурителни вноски 

за лица, които подпомагат дейността на Централната избирателна 

комисия, да предложим прогнозни разчети за организационно-
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техническата, включително разяснителната кампания на 

Централната избирателна комисия относно правата и задълженията 

на гражданите, реда за гласуване, видовете бюлетини, включително 

и обучението на ОИК и на секционните избирателни комисии. 

Отчитайки сложността на изборите, сме направили 

предложение за увеличение на размерите на финансовите средства 

за определени дейности, като сме мотивирали в проекта на писмо до 

министъра на финансите това в сравнителен план с предходни 

избори. Много е важно Централната избирателна комисия да 

разполага с необходимия финансов ресурс, за да не бъде това пречка 

за привличане на експерти, които да подпомагат дейността на ЦИК, 

включително в частта „машинно гласуване“. 

Посочили сме, че от предложението за включване в план-

сметката сме изключили дейности, които се възлагат въз основа на 

процедури по реда на Закона за обществените поръчки, за 

извършване на компютърната обработка на данните от гласуването, 

отпечатването на хартиените бюлетини, аналогично на машинното 

гласуване, което също остава извън план-сметката. Посочили сме по 

кой параграф ще бъдат отчетени средствата от план-сметката. 

Проектът на писмо е във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта. Имате ли предложения? Няма. 

Който е за, моля да гласува. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от Печатницата на БНБ сме 

получили писмо с вх. № МИ-26-18/04.08.2023 г. Печатницата 

посочва, че през 2019 г. заедно с още пет печатници като 

подизпълнители – отбелязват голямата помощ и проявено разбиране 

от страна на Централната избирателна комисия, са произвели и 

доставили необходимите хартиени бюлетини за произвеждане на 
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изборите. Всичко тогава беше в рамките на предвидените в закона, 

хронограмата и решенията на Централната избирателна комисия 

срокове. 

Във връзка с предстоящите избори и с оглед на 

необходимостта Печатницата да започне своята подготовка с цел 

обезпечаване производството на необходимия брой хартиени 

бюлетини за предстоящите общи местни избори се иска Централната 

избирателна комисия да даде предварителна информация за броя на 

хартиените бюлетини, като се опират на досегашния опит, практика, 

включително съобразявайки капацитета на машините, с които 

разполагат, и предлагат за отделните видове бюлетини съобразно 

броя на кандидатските листи размерите по ширина и дължина на 

бюлетините. Молбата им е за изразяване на принципно становище 

по така направените предложения. 

Обсъдено е на работна група. Предлагам да изпратим писмо 

до Печатницата на БНБ, да посочим прогнозен брой на хартиените 

бюлетини. Може би да не се позоваваме с оглед на това, че след 

малко ще докладвам писмото до Националния статистически 

институт – хронологично изпреварих с това писмо до Печатницата 

на БНБ, да посочим прогнозен брой на хартиените бюлетини въз 

основа на анализа, който успяхме да извършим въз основа на данни, 

с които разполагаме в Централната избирателна комисия. 

По отношение на посочените размери с оглед, пак казвам, на 

досегашната практика и капацитета на машините, предлагам да 

изразим положително становище по така направените предложения 

за размери на отделните видове бюлетини в изборите. (Реплика.) 

Благодаря за направеното предложение. Обсъдихме на 

работна група и необходимостта да изискаме официална 

информация от НСИ по списъка на кметствата в страната да ни 

предоставят тази информация на електронен носител в ексел 

формат, включително и кметствата, които отговарят на условията на 

§ 67 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 

изменение и допълнение на Изборния кодекс от 2021 г., а именно 
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населените места, които придобиват статут на кметство, при условие 

че към датата на обнародване на указа на президента имат население 

повече от 100 души по постоянен адрес в населеното място. 

Проектът на писмо е във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

погледнете проектите на писма. 

Първо, ще подложа на гласуване писмото до Националния 

статистически институт с проектен номер 7357. 

Имате ли предложения по него, изказвания? 

Моля да го гласуваме. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

Сега подлагам на гласуване писмо с проектен номер 7361 до 

Печатницата на БНБ. 

Имате ли предложения по него? Няма. 

Който е за, моля да гласува. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, по писмо с вх. № МИ-26-13-

2/04.08.2023 г. – докладвах ви го вчера за запознаване, обсъдено е на 

работна група. Въз основа на всички писма, които сме изпратили до 

Печатницата на БНБ, с които сме ги уведомявали за специалните 

изисквания на производителя към хартията, специализираната 

хартия за машинно гласуване, включително сме посочили броя на 

необходимите  ролки.  

Предлагам отговор на това писмо, с което се иска в спешен 

порядък да одобрим параметрите на изпратените ни на 20 юли ролки 

със специализирана хартия за машинно гласуване, да изискаме два 

броя ролки със специализирана хартия за машинно гласуване с 
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размер на диаметър на шпулата, както е посочено в нашето писмо, за 

да можем да разполагаме с пълния набор както на хартията като 

образец от единия вид и от другия вид, за да можем да вземем 

окончателното решение в отговор на писмото от 20 юли 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

погледнахте проекта. Имате ли изказвания или предложения по 

текста? 

Който е за, моля да гласува. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам 

писмо на Печатницата на БНБ до министъра на финансите с копие 

до ЦИК – вх. № МИ-29-19/07.08.2023 г. Съгласно чл. 209 от 

Изборния кодекс Печатницата на БНБ в случаите на необходимост 

може да ползва други специализирани печатници. Ето защо от 

Печатницата на БНБ информират министъра на финансите за 

намерението отново да използват печатници за подизпълнители като 

ги посочват поименно и предлагат към трите лицензирани 

печатници, посочени в писмото, да бъдат включени и други 

печатници, които през 2019 г. са били подизпълнители в 

процедурата по отпечатване на хартиените бюлетини. Необходимо е 

същите да бъдат поставени под финансов контрол от 

Министерството на финансите в съответствие с Наредбата за 

условията и реда за отпечатване и контрол върху ценни книжа – за 

сведение на Централната избирателна комисия. 

Колеги, за сведение ви докладвам и писмо от главния 

секретар на Министерския съвет, което е адресирано до всички 

областни управители – вх. № МИ-03-5/07.08.2023 г., с копие до 

Централната избирателна комисия. Изисква се информация до 

15 август от областните управители за екипите в областните 

администрации, които ще отговарят за организационно-техническата 



16 

подготовка на изборите. В тази връзка ви докладвам писмо с вх. № 

МИ-05-3/07.08.2023 г. – информация за техническия екип на 

областната администрация на Софийска област. Относно 

организационно-техническата подготовка на изборите е определен 

екип, поименно посочен с техни координати. Също за сведение на 

ЦИК го докладвам и предлагам принципно да решим всички писма 

от областните управители в отговор на писмото на главния секретар 

на Министерския съвет, както и от кметовете на общини относно 

техническите екипи за организационно-техническата подготовка, да 

бъдат класирани в деловодството на Централната избирателна 

комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Който е за, моля да гласува. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието за кратка почивка от 10 

минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – девет членове 

сме в залата. Извън залата са колегите, които отсъстват поради 

ползване на отпуск. 

По дневния ред – заповядайте, госпожо Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Предлагам нова точка в дневния 

ред на днешното ни заседание: Проект на решение относно поправка 

на техническа грешка в Приложение № 42-МИ към Решение № 

1964/07.08.2023 г. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли други 

предложения? Няма. 

Който е за предложението да се допълни дневния ред, моля 

да гласува. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Колеги, допълнението на дневния ред е точка седма. 

Продължаваме с доклади в точка пета на госпожа Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, получили сме писмо с вх. № 

МИ-15-136/08.08.2023 г. от ОИК – Каспичан. Към писмото са 

приложени писмо от заместник-кмета на община Каспичан до 

Общинската избирателна комисия с приложена заповед за 

определяне на комисия за приемане на архива на ОИК. Тъй като се 

касае за изпълнение на Решение № 1953-МИ/03.08.2023 г. на ЦИК, 

Общинската избирателна комисия поставя въпроса и искането да се 

дадат указания при така представената фактическа обстановка въз 

основа на приложените документи дали разполага заместник-кметът 

на община Каспичан с правомощията по т. 3 от Решение № 1953-

МИ. 

Ние сме предвидили, че общинските избирателни комисии с 

мандат 2019 – 2023 г. предават своя архив с примерно изброени 

документи на комисия, определена със заповед на кмета на 

общината. Най-вероятно се касае за притеснение от страна на 

Общинската избирателна комисия относно пълномощията, които 

може да изпълнява заместник-кметът на община Каспичан, още 

повече че се сочи заповед от 2020 г. за заместване – номерът е 

посочен в писмото на заместник-кмета, както и в заповедта. 

Колеги, при условията на заместване е издадена заповед от 

4 август 2023 г. от заместник-кмета на община Каспичан, който е 

определил състав на комисия за приемане на архива от Общинската 

избирателна комисия. Прилагайки тази заповед, заместник-кметът се 
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е обърнал към председателя на ОИК да създаде необходимата 

организация да се предаде архивът от ОИК на комисията, 

определена с приложената заповед от общинската администрация на 

община Каспичан. 

При условията на заместване, знаем, че пълномощията се 

изпълняват в пълен обем. Такова е и тълкувателното решение на 

Върховния административен съд от 2024 г. и в този смисъл не би 

следвало да има притеснение за Общинската избирателна комисия 

да предадат архива на определената с посочената заповед комисия 

от общинската администрация в Каспичан, още повече че по т. 4 от 

нашето решение, след получаване архива от ОИК, отговорността по 

съхранението на документите, включително и на печатите, е на 

кмета на общината. Тук не става дума за делегиране на определени 

правомощия на кмета на общината на заместник-кмет, а става дума 

за изпълнение на тези функции при условията на заместване, отново 

казвам.  

По тази причина ви предлагам да изпратим писмо до ОИК в 

този смисъл – да бъдат спокойни колегите, че могат да предадат своя 

архив на така определената комисия.  

Тъй като писмото, получено по електронната поща, е 

подписано с електронен подпис от председателя на ОИК, искам да 

добавим един абзац, с който да обърнем внимание, че все пак ОИК 

като орган, който издава определени актове, документите, които са 

посочени, трябва да бъдат подписвани от председател и секретар. 

Ползването на електронен подпис не освобождава от това 

задължение нито една общинска избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля да гласуваме предложението за писмо с допълнението, 

което ще бъде направено. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 
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Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, вх. № ЦИК-09-

231/07.08.2023 г. – докладна записка по повод постъпила фактура от 

„Рикуест“ ООД от 1 август 2023 г. по Договор № 4 от 15 юни 2022 г. 

с „Рикуест“ за абонаментна поддръжка на електронната система за 

гласуване в Централната избирателна комисия. 

Фактурата е за абонамента за съответния месец. Въз основа 

на постъпилата фактура е извършена проверка и преценка от 

администрацията на Централната избирателна комисия. Приложен е 

и контролен лист за извършване на предварителен контрол от 

финансовия контрольор.  

С докладната записка и приложените документи се 

обосновава предложението Централната избирателна комисия да 

одобри разхода и да разреши извършването на плащането по 

фактурата. Необходимите средства са налични по бюджета на 

Централната избирателна комисия по § 10-20 „Външни услуги“. 

Предлагам да приемем протоколно решение в този смисъл. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам вх. 

№ МИ-15-131/07.08.2023 г. от ОИК 1029, по електронната поща 

неподписано писмо със запитване дали има определено 

възнаграждение за подготовка на протокола за предаване на архива 

на ОИК с мандат 2019 – 2023 г. на общинската администрация. 

Явно с нашето решение не сме определили възнаграждение, 

каквото не се дължи специално по този повод, както е написано и в 

писмото като алтернатива дали трябва да се пише като дежурство. 

Естествено, на общинската избирателна комисия се дължи 
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възнаграждение за провеждане на заседание, съответно дежурство за 

изпълнение на определени функции, произтичащи от закона, или по 

решение на Централната избирателна комисия – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

в точка пета – господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, първо ви докладвам 

за сведение – на вниманието на госпожа Камелия Нейкова, 

председател на ЦИК.  

С вх. № НС-20-131/31.07.2023 г. ни изпращат писмо от 

генералния директор на БНТ във връзка със заплащане на 

имуществена санкция. От сектор „Секретариат“ ни информират, че 

Българската национална телевизия е заплатила на 28 юли 2023 г. 

имуществена санкция, наложена с издаденото от ЦИК наказателно 

постановление № 3-НС/18.07.2023 г. за извършено нарушение по 

чл. 205, ал. 5 от Изборния кодекс – наказателното постановление е 

получено от БНТ на 21 юли и санкцията е платена в 14-дневния срок 

от връчването й в размер 80% на основание чл. 57, ал. 3 във връзка с 

чл.79б, ал. 1 от ЗАНН. Изпратено е и копие от платежното 

нареждане – за сведение. 

Следващият ми доклад – във вътрешната мрежа са качени 

няколко еднотипни писма – 4 на брой, от Министерството на 

вътрешните работи, Областна дирекция на МВР – Хасково, сектор 

„Противодействие на икономическата престъпност“. И четирите 

писма са еднотипни, с които ни информират, че се извършва 

проверка, поради което ги докладвам наведнъж, по преписка по 

описа на ОД на МВР – Хасково, и образувано на основание 

изпратено от ЦИК писмо до Районна прокуратура – Хасково, ведно с 

приложени материали, съдържащи данни за извършено 

престъпление по чл. 168 от НК и съгласно дадените указания на 

наблюдаващия прокурор желаят да им предоставим информация, 

която е една и съща, но се отнася за различни лица, а именно пълен 

списък с имената и установъчни данни на членове, секретар, 

председател на посочена избирателна секция, организирана в 
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Република Турция, избирателна секция, образувана в община 

Хасково по време на гласуване в изборите за народни представители 

на 2 април 2023 г. – издавано ли е удостоверение за гласуване извън 

страната в изборите за народни представители на 2 април 2023 г. на 

няколко лица, както и да представим страницата в оригинал от 

избирателния списък на посочените преди малко от мен секции в 

изборите за народни представители, на които са положени подписи 

от различни лица с посочени три имена и ЕГН и които списъци ще 

ни бъдат върнати след изготвянето на техническа експертиза. 

Подготвени са четири отговора, касаещи информация 

относно посечените лица. 

Моля да погледнете писмата във вътрешната мрежа. 

Изпращаме им решенията, с които са назначени съответните 

избирателни комисии, визирани в писмата, и ги информираме, че 

предоставеното копие не е заверено, тъй като оригиналите на 

книжата от изборите, произведени на 2 април 2023 г., не са 

предадени и получени в Централната избирателна комисия поради 

обективна невъзможност за осигуряване на архивно хранилище, в 

което да бъдат съхранявани. 

Копието е разпечатано на технически носител за движение на 

документи в изборния ден и след отчитане резултата от гласуването 

в секциите извън страната, включително сканирани протоколи за 

СИК. Уведомяваме ги и с кое решение на РИК – Хасково, и къде е 

публикувано. Също така, че съгласно разпоредбите на Изборния 

кодекс изборните книжа и материали на РИК се съхраняват от 

съответната областна администрация до следващите избори, а 

материалите на СИК се съхраняват от общинските администрации 

до следващите избори от същия вид. Следва да се обърнат към 

съответната община по отношение на исканите документи, касаещи 

гласуването на територията на Република България, по-конкретно 

към община Хасково – вх. №№ НС-04-02-276; НС-04-02-277; НС-04-

02-278; НС-04-02-279 от 27 юли 2023 г.  
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Моля, госпожо Председател, да подложите така изготвените 

отговори на гласуване ведно с приложените материали към същите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания във връзка с доклада и проектите на писма до ОД на 

МВР – Хасково?  

Ще подложа заедно на гласуване писмата с проектни номера 

7350; 7352; 7353 и 7354. 

Който е за, моля да гласува. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, предлагам на вашето 

внимание вх. № МИ-22-47/07.08.2023 г. Ако си спомняте, на 

предходно заседание Централната избирателна комисия прие и 

гласува изпращане на писмо с указания за преразглеждане на прието 

решение от ОИК – Благоевград. Решението е № 50-МИ от 21 юли 

2023 г., с което ОИК – Благоевград, е приела решение при условията 

за отхвърляне 4:4 от осем присъстващи по отношение на общински 

съветник, за когото е установено с влязло в сила решение на 

КПКОНПИ конфликт на интереси. С писмото, което ви прочетох 

преди малко, има възражение от Валентина Шаркова с посочено 

ЕГН и адрес за кореспонденция, по отношение на която е отказано 

да бъдат прекратени правомощията й съобразно влязлото в сила 

решение на КПКОНПИ.  

Възражението на госпожата е срещу писмо на ЦИК с 

указания за преразглеждане на приетото решение на ОИК – 

Благоевград, съгласно Протокол № 384 от 27 юли на ЦИК. 

Моля да се запознаете с него. Накрая пише, че като 

заинтересована страна би искала да бъде уведомена има ли 

постъпила жалба срещу Решение № 50-МИ от 21 юли на ОИК – 

Благоевград. Счита, че произнасянето на Централната избирателна 

комисия в хипотезата на чл. 88 от Изборния кодекс е извън 
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правомощията на Комисията, посочени в материалния закон – чл. 30, 

ал. 8 от ЗМСМА, относно предсрочно прекратяване пълномощията 

на общински съветник, като решенията и отказите на общинската 

избирателна комисия по ал. 6, както и отказите по ал. 7 може да се 

оспорят пред съответния административен съд от заинтересованите 

лица или от централните ръководства на партиите съгласно устава и 

ръководствата на коалициите, компетентни съгласно решение за 

образуване на коалицията, които са предоставени в общинския съвет 

или от упълномощени от тях лица по реда на чл. 459 от Изборния 

кодекс. Цитира текстовете от закона как става оспорването на 

общинските избирателни комисии, кои имат право да го оспорват и 

така нататък. Счита, че Централната избирателна комисия се е 

произнесла извън своите правомощия. 

Моля да се запознаете. Към момента не съм проверил дали 

има решение на ОИК – Благоевград, ако са се събирали на заседание 

съгласно дадените указания от Централната избирателна комисия с 

цитираното писмо от 27 юли 2023 г. (Реплики.) 

Уважаеми колеги, предложението ми е да изпратим писмо на 

госпожа Ш., с което да я информираме, че има взето решение от 

7 август на ОИК – Благоевград, и възражението срещу нашите 

указания е изпратено преди ОИК – Благоевград, да се събере. 

Това е предложението ми. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и други предложения в този смисъл да изпратим 

отговор? 

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, извинявам се, но бих 

предложила да оставим този казус така и да приемем писмото само 

за сведение. 

Първо, това, което колегата Баханов докладва и писмото, 

което лицето е изпратило, именувано „жалба“, на практика не би 

могло да се приеме за такава, тъй като Методическите указания, 

които Централната избирателна комисия дава на общинските 
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избирателни комисии, не са акт, който лице, което счита, че е 

заинтересовано, би могло да оспорва. Те не са самостоятелен акт. 

Пак казвам, това са Методически указания и в този смисъл бихме 

могли да приемем за сведение отношението на дамата към казуса, но 

фактическата и правна последица от това й действие е никаква, 

защото няма как да бъде реализирана такава. В този смисъл смятам, 

че би следвало да оставим само за сведение преписката.  

Решението на ОИК – Благоевград, е публикувано на сайта им, 

доколкото виждам, на 7 август в 19,30 ч. вечерта, публично известно 

е. Правата на лицето в този смисъл за запознаване са достатъчно 

гарантирани и не виждам какво повече би могло да обсъжда 

Централната избирателна комисия, още повече че по отношение на 

запитването дали има жалба, или няма, жалбите биха могли да бъдат 

подавани само от лица с правен интерес. Още повече че запитването 

си би могла да го адресира и към ОИК. 

Само искам да отбележа, че решението на ОИК – 

Благоевград, е достатъчно добре написано и мотивирано. В този 

смисъл дори бих ги дала за пример на други общински избирателни 

комисии как се подготвят индивидуални административни актове. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Ако няма други предложения, първо, подлагам на гласуване 

предложението на докладчика – да изпратим отговор до госпожата, 

съобразно неговото предложение. 

Който е за, моля да гласува. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 3 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Севинч Солакова); против – 6 (Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева). 

Колеги, това предложение не беше подкрепено с 

необходимото мнозинство – остава за сведение. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, с вх. № ПВР/НС-9-

29/31.07.2023 г. сме получили писмо от Военна прокуратура – 
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Плевен, с което ни информират, че на 18 ноември 2021 г. ни е 

изпратено Определение по НОХД № 2100/2021 г. по описа на 

Районен съд – Плевен, влязло в законна сила на 15 ноември 2021 г., 

по силата на което на посочено лице със съответното ЕГН и адрес е 

наложено наказание лишаване от право да заема изборна държавна и 

обществена длъжност за срок от 2 години. 

Във връзка с нуждите на присъдна изпълнителна преписка 

молят да ги уведомим изпълнено ли е наказанието, ако да – с какво 

начало и край? 

Уважаеми колеги, подготвена е справка в деловодството на 

Централната избирателна комисия, в която е посочено, че лицето е в 

регистъра на лишените от право да заемат държавна и обществена 

длъжност, свързана с упражняване на избирателни права на 

гражданите съгласно прочетеното от мен определение на Районен 

съд – Плевен от 2021 г., със срок от 15 ноември 2021 г. до 

14 ноември 2023 г. – две години. Това е съгласно писмото от 

20 ноември 2021 г. на Районна прокуратура – Плевен. 

Предлагам да им изпратим отговор, с който да посочим, че 

лицето фигурира в регистъра на лишените от право да заемат 

държавна и обществена длъжност и е посочен срок от 15 ноември 

2021 г. до 14 ноември 2023 г., когато ще приключи изпълнението на 

наложеното наказание, въпреки че РП – Пловдив, би могла сама да 

сметна двете години. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения? 

Който е за, моля да гласува. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № 

НС-04-02-280/27.07.2023 г. от СДВР, отдел „Разследване“ във връзка 

с досъдебно производство. В изпълнение на изрични писмени 



26 

указания от наблюдаващия прокурор молят да им предоставим 

данни и документи, три имена ЕГН и адрес на лицето, което е 

извършило проверките по смисъла на чл. 17 от Изборния кодекс и 

съгласно т. 19 от Решение № 14-НС/14.05.2021 г. на ЦИК по 

отношение на данните в заявлението на посочено лице със 

съответното ЕГН, което е било изпратено на 1 юни 2021 г. по 

електронен път на имейл адрес – посочен е адресът, от служител на 

Министерството на външните работи, отдел „Информационни и 

комуникационни системи“. 

След изготвяне на справката, същата да бъде изпратена в 

СДВР на старши разследващ полицай Чернев.  

Уважаеми колеги, в предходно заседание на Централната 

избирателна комисия колегата Гергана Стоянова докладва 

идентично искане, но не от главния разследващ полицай, а от 

прокурор, който води досъдебното производство и който е 

наблюдаващ прокурор по това досъдебно производство, и на което с 

писмо от 3 август 2023 г. е отговорено на поставените въпроси. 

Предложението ми е да изпратим на главния разследващ 

полицай отговор в този смисъл, а именно, че на поставените от него 

въпроси е отговорено с писмо, като посочим изходящия номер на 

ЦИК от 3 август 2023 г. до наблюдаващия прокурор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания, или предложения? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Колеги, докладвам вх. № НС-04-02-

283/01.08.2023 г. Във връзка с провеждащо се разследване от ОД на 

МВР – Плевен, по досъдебно производство с посочен номер по 

описа на ОД на МВР – Плевен, е образувана прокурорска преписка 

по повод изпратено до РП – Плевен, писмо със съответния изходящ 
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номер на ЦИК и водено за престъпление по чл. 168, ал. 2 от НК, и 

молят да им предоставим информация по време на изборния ден 

имало ли е видеонаблюдение в избирателни секции с посочени 

номера? 

В случай че е имало такова за времето на провеждане на 

изборите, молят да им предоставим съответните видеозаписи. 

Предложението ми е да препратим писмото по компетентност 

на Министерството на електронното управление с оглед на 

направеното искане по отношение предоставяне на информация по 

време на изборния ден, въпреки че не е посочено в писмото за кои 

избори става въпрос. С оглед датата на прокурорската преписка – 

22 юни 2023 г., се предполага, че става въпрос за изборите, 

произведени на 4 април 2023 г. – да се препрати по компетентност 

на Министерството на електронното управление по отношение на 

това дали в посочените секции е имало видеонаблюдение и ако е 

имало такова – да бъдат изпратени на ОД на МВР – Плевен, 

съответните видеозаписи, които се съхраняват в подразделенията на 

Министерството на електронното управление. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения? 

Който е за, моля да гласува. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

 

Преминаваме към шеста точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК – ЗЛАТАРИЦА. 

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

заявление с вх. № МИ-15-130/07.08.2023 г. в оригинал в Централната 

избирателна комисия. Заявлението е качено във вътрешната мрежа в 
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папката на колегата Баханов – заявление от господин Велев, 

председател на ОИК, с което същият на посочените в заявлението си 

причини желае да бъде освободен от длъжността председател на 

ОИК – Златарица, община Златарица. 

В моя папка от днешна дата е наличен проект на решение с 

проектен номер 1967 за промяна в състава на ОИК – Златарица, като 

е посочено постъпилото заявление от господин Велев за 

освобождаването му като председател на ОИК – Златарица. 

На посочените правни основания от проекта на решение 

предлагам да се вземе решение Централната избирателна комисия да 

освободи като председател на ОИК – Златарица, област Велико 

Търново        И.        Г.           В. с посочено ЕГН и да анулира 

издаденото му удостоверение. 

Моля да гласуваме този проект на решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

по проекта на решение има ли? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 1970-МИ/08.08.2023 г. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Във връзка с приетото току-що 

решение предлагам, въпреки малкото оставащо време за работа на 

комисиите и въпреки посоченото в заявлението от господин В. с 

предложеното от него заместващи съгласно разпоредбите на 

Изборния кодекс, предлагам да изпратим писмо до политическия 

субект, който е предложил председателското място, за да направят 

своето предложение за председател на ОИК – Златарица, за 

оставащото време до края на мандата на общинската избирателна 

комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме изпращането на писмото. 
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Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

 

Преминаваме към последната точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПОПРАВКА НА 

ТЕХНИЧЕСКА ГРЕШКА В ПРИЛОЖЕНИЕ № 42-МИ КЪМ 

РЕШЕНИЕ № 1964/07.08.2023 Г. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам проект на 

решение относно поправка на техническа грешка в Приложение № 

42-МИ към Решение № 1964-МИ/07.08.2023 г. за утвърждаване 

образци на изборни книжа за произвеждане на изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. Поправката касае т. 4 

от текста за представени документи. 

Моля да го погледнете и ако нямате възражения, да го 

гласуваме. 

Предлагам и проект на писмо до „Държавен вестник“ за 

обнародване на решението, което предстои да приемем. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение има ли изказвания? Няма. 

Който е за, моля да гласува. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 1971-МИ/08.08.2023 г. 

Сега подлагам на гласуване изпращането на решението с 

приложението към него за обнародване в „Държавен вестник“. 

Моля, който е за, да гласува. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Камелия 
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Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за 

10 август 2023 г., четвъртък, от 14,00 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 13,10 ч.) 

 

 

 

 

   ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

      Камелия Нейкова 

 

   СЕКРЕТАР: 

      Севинч Солакова 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


